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Innehållsförteckning 
Medlemsresan ............................................................................................................................................... 3 

Förbundet 2030 ............................................................................................................................................ 4 

Styrelsens inriktning ................................................................................................................................. 4 

Styrelsens konkreta mål ........................................................................................................................... 4 

Hur styrelsen vill arbeta för att nå målen .............................................................................................. 4 

Kommunikation ........................................................................................................................................... 5 

Jämställdhet ................................................................................................................................................... 6 

Trygghetsprojekt ........................................................................................................................................... 6 

Internationellt arbete .................................................................................................................................... 6 

IT och digital utveckling .............................................................................................................................. 7 

ParaBoule ....................................................................................................................................................... 7 

Förbundsutvecklingsplanen .................................................................................................................... 7 

Projektstöd ParaBoule ............................................................................................................................. 8 

Tillgängliga anläggningar ......................................................................................................................... 8 

Skolboule Sverige ......................................................................................................................................... 9 

Ungdomskommittén .................................................................................................................................... 9 

Landslagsorganisationen (f.d. Elitkommittén) ....................................................................................... 10 

SM-organisationen (f.d. SM-kommittén) ................................................................................................ 11 

Tävlingskommittén .................................................................................................................................... 11 

Domarkommittén ....................................................................................................................................... 11 

Utbildningar ............................................................................................................................................ 11 

Samarbete ................................................................................................................................................ 12 

Utbildningskommittén ............................................................................................................................... 12 

Tränarutbildning steg 1, två utbildningar under 2024 .................................................................. 12 

Utveckling av tränarutbildningen ..................................................................................................... 12 

Utbildningsmaterial ................................................................................................................................ 13 

Övriga utbildningar och aktiviteter ...................................................................................................... 13 

 

 
  



   

3 
 

Medlemsresan 
Under året ska förbundsstyrelsen fortsätta arbetet med våra medlemsresor. Begreppet 
medlemsresa symboliserar möjligheten för medlemmar att kunna utvecklas inom sin specifika roll 
oavsett om de är spelare, ledare, funktionärer, domare eller förtroendevalda.  

Genom att tydliggöra vilka behov som finns för att kunna göra denna medlemsresa ska vi 
fortsätta med att genomlysa stora delar av verksamheten. Det handlar om arrangemang, 
tävlingsverksamhet, utbildningar och hur vi utvecklar och organiserar vår demokrati i förbundet 
för att tillgodose olika behov under resans gång. Och inte minst om hur vi utvecklar och 
förbättrar kommunikationen. 

Medlemsresan ska vara: 

• inkluderande – vilket innebär att alla medlemmar ska ha samma möjligheter att delta på 
samma villkor. 

• trygg – vilket innebär att alla ska känna sig trygga i boulens alla miljöer; oavsett om det är 
på planen, i fikarummet eller under styrelsemötet. 

• jämställd – vilket innebär att män och kvinnor ska ha samma möjligheter. Inför 2030 vill vi 
uppnå en 40/60-fördelning på alla nivåer och i alla sammanhang. 

• tillåtande – vilket innebär att det är okej att göra fel. När så sker utvärderar vi resultatet 
och justerar beslut eller handlingar prestigelöst och utan att döma varandra. 

Arbetet leds av förbundsstyrelsen men en stor del av arbetet sker i kommittéerna och i distrikten. 

 

 

 
  



   

4 
 

Förbundet 2030 
Vi ska ligga i framkant när det kommer till jämställdhet, paraverksamhet, utbildning, 
elitverksamhet, breddverksamhet, ungdomsverksamhet, vuxenverksamhet, arrangemang och 
organisation. Vi ska ha målet högt ställt och blicken långt fram, för vi har potential att attrahera 
människor och grupper som inte alla idrotter har.  

Målen är att våra föreningar är nyfikna och breda i sin verksamhet och att vi har en naturlig och framskjuten 
plats i idrottsrörelsen på alla nivåer och platser i samhället.  

Styrelsens inriktning 
Till styrelsens förfogande står främst förbundets personal och kommittéer, men även andra 
engagerade. Vi vill framåt, men det är av yttersta vikt att vi har hela boulesverige med oss, därför 
måste styrelsen fokus vara lika stora delar att leda arbetet som att entusiasmera. Det kan vara 
genom att bjuda in till konferenser likväl som att besluta i avgörande frågor. 

Förbundsstyrelsens ansvar är också att hålla blicken högt i det strategiska arbetet. Det primära är 
inte att arbeta i boulens detaljfrågor utan snarare att bevaka omvärlden för att på så sätt bereda 
arbetet till de som verkligen ska grotta ned sig i boulens vardag. 

Styrelsens konkreta mål 
Styrelsen ska slå an tonen för hela verksamheten. Under året handlar det främst om;  

• att se till att de som ska förverkliga en ny administrativ plattform för förbundet 
har de förutsättningar som krävs 

• att skapa möjligheter till att vår damsatsning blir allmänt känd i hela landet 
• att skapa möjligheter till en utvecklad paraverksamhet 
• att vår utbildningsverksamhet fortsätter utvecklas så att allt fler blir en del av att 

såväl utbildas som att utbilda 
• att arbetet med medlemsresor fäster i verksamhetens alla delar och ger avtryck i 

distriktens och föreningarnas arbete 
• att vår personal stärks och utvecklas i såväl sitt vardagliga arbete som i de nya 

utmaningar man ställs inför 
• att utforska nya strategier för kommunikation med såväl “våra egna” som de 

utanför boulens sfär 
• att påbörja arbetet med en ny strategi bortom 2025 och i samklang med RF:s 

arbete 
• att praktiskt omsätta den organisationsutredning kring verksamhetsår som 

genomförts, till ett färdigt förslag om hur en övergång till 2-åriga verksamhetsår 
kommer gå till. 

Hur styrelsen vill arbeta för att nå målen 
Styrelsens främsta aktörer är de anställda, kommittéerna, distrikten och föreningarna.  

På sikt måste föreningarna involveras mer tydligt i förbundets verksamhet och under året ska 
kommunikationen med föreningarna utvecklas. Det handlar dels om att medvetandegöra de 
möjligheter som förbundet bistår med, men även tala tydligare kring de krav förbundet ställer. 
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Distrikten ska vara en del av förbundets verksamhet och förbundsstyrelsens förlängda arm 
i strategiska frågor. Konferenserna är en del i att utveckla arbetet, men även via remisser och 
arbetsgrupper kan distrikten bidra till förbundets utveckling. 

Vår personal ska ges de förutsättningar som krävs för att arbeta operativt med boulens utveckling 
och förvaltning. Styrelsen ska vara tydliga i förväntningarna och därmed också leva upp till de 
krav som kan ställas på styrdokument, kompetensförsörjning och stöd. 

Styrelsen ska också vara delaktig och ansvarstagande gentemot de organisationer vi förväntas 
samverka med, såväl nationellt som internationellt. Förbundet har ett ansvar gentemot 
idrottsrörelsen i stort nationellt och de internationella bouleförbunden när det kommer till 
boulens styrfrågor. Det är styrelsens fulla ansvar att den samverkan sker kontinuerligt och 
noggrant. 

 

Kommunikation 
Kommunikation bygger på att det finns en avsändare och en mottagare. Avsändaren i förbundet 
är förbundets inre beståndsdelar (förbundsstyrelse, personal, kommittéer, arbetsgrupper och 
andra knutna till förbundet) och mottagare är distrikten, föreningarna, medlemmarna och världen 
utanför förbundets sfär.  

Det är en sak att skicka och ta emot information, att få det spritt och att fästa är betydligt svårare 
och det är inget problem isolerat till Svenska Bouleförbundet. 

De vanligaste kommunikationsvägarna när det kommer till nyheter inom förbundet är hemsidan 
och Facebooksidan, men även nyhetsbrevet är en framgångsrik väg. Dessa kommer fortsatt vara 
viktiga delar, men förbundsstyrelsen kommer även utforska andra kommunikationsvägar för att 
hitta nya målgrupper och fler medlemmar. Nu när den nya hemsidan kommit på plats kommer 
den att bli ett viktigt redskap i utvecklandet av kommunikationen av det vi gör och vill visa upp.  

Likaså kommer ett framtida administrativt system bli en faktor som kommer förbättra och förfina 
kommunikationen inom förbundet. Den ska dels vara ett bättre verktyg, men även mer 
användarvänlig och underlätta informationsflöde.  

Det vanligaste sättet att ta kontakt med förbundsstyrelse, personal och kommittéer är via mail. 
Ambitionen är att svar och återkoppling sker skyndsamt, men är naturligtvis starkt beroende på 
hur arbetsbelastningen ser ut för såväl anställda som förtroendevalda. Förbundets inre delar 
kommunicerar oftast via plattformen Teams. Den fungerar i vardagen som en mötesplattform 
likväl som en dokumentationsplattform. Det är ett ständigt pågående arbete i att hitta rätt i den 
djungel som lätt uppstår när många personer och mycket information samlas på en och samma 
plats. 
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Jämställdhet 
Vi kan konstatera en vikande trend i verksamheten när det kommer till kvinnliga aktiva, 
förtroendevalda, ledare och funktionärer. Det är en trend vi måste vända. 

Det kommer konkret under året ge inslag av träningshelger, funktionärsträffar och 
utbildningsinsatser riktade till kvinnor och flickor och som anordnas på förbundsnivå. Målet är 
att skapa forum för kvinnliga utövare, förtroendevalda, ledare och funktionärer men också att 
hitta och bli fler. 

Strategiskt viktiga frågor blir att identifiera vilka behov som finns men som inte tillgodoses idag 
men också hitta rätt i att inte isolera dessa insatser utan låta dem bli en naturlig del av övrig 
verksamhet. 

Det här arbetet behöver på sikt sprida sig till distrikts- och föreningsnivå, därför vill vi tydligt slå 
an tonen i verksamhetsplanen så att den kan visa vägen för framtiden.  

 

Trygghetsprojekt 
Ansvarig för projekt 65+ är utvecklingsansvarig Frida Milevi. 

Likt förändringen för Skolsamverkan kommer även projekt 65+ framgent ingå som en 
inriktningsdel inom ramen för Riksidrottsförbundets verksamhetsstöd för Vuxenidrott, och är 
därmed tvåårigt. Vi startade förra året med att skicka ut en medlemsenkät för att bland annat 
kartlägga tillgänglighet och graden av trygga idrottsmiljöer. Under 2024 vill Svenska 
Bouleförbundet fortsatt fokusera på att utveckla trygga idrottsmiljöer, utveckla föreningsläran, 
sprida HLR-kunskap och skapa förutsättningar för fler sociala aktiviteter för målgruppen.  

En annan del vi kommer att fokusera på är att ge föreningar information hur den befintliga 
utbildningsmiljön fungerar inom idrotten, då den sällan är anpassad för den äldre målgruppen. Vi 
behöver vara den som bygger broar mellan RF-SISU distrikt och våra medlemsföreningar för att 
deltagandet från våra äldre ska öka.  

 

Internationellt arbete 
Svenska Bouleförbundet kommer också under 2024 att försöka påverka sportens och de 
internationella organisationernas utveckling inom ramarna för det europeiska förbundets (CEP) 
och det internationella förbundets (FIPJP) verksamhet. Arbetet ska präglas av den svenska 
idrottsrörelsens värderingar om glädje och gemenskap, demokrati och delaktighet, allas rätt att 
vara med och rent spel. 

Lasse Francks mandat som ledamot av CEP:s styrelse går ut under 2024 och SBF har nominerat 
honom för omval. 
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IT och digital utveckling 
Under andra halvan av fjolåret intensifierades arbetet med framtagande av nya system för tävling, 
administration, licens- och medlemshantering. Det mesta talar för beslut inom området under 
första kvartalet vilket kommer innebära att stora ekonomiska och personella resurser under året 
kommer att läggas på att arbeta vidare med frågan, men nu i ett betydligt mer skarpt läge. 
Bouleförbundet har sökt samverkan med ett antal andra specialidrottsförbund (SF) för att kunna 
dela på kostnader. De flesta SF har många liknande behov avseende till exempel licens- och 
medlemshantering och det finns mycket att vinna på att därför bygga gemensamma lösningar. 
Samtidigt finns det mycket som behöver vara en del av ett tävlingsadministrativt system som är 
specifikt för boule och utvecklandet av dessa delar kommer vi att behöva bära själva. Det är 
viktigt att poängtera att den tilltänkta lösningen inte är ett “tävlingsverktyg”, det ersätter till 
exempel inte Boule App, utan utgör själva basen och grunden för all administration kopplat till 
medlemmar, föreningar, tävlingar etc.  

Vi kommer att fortlöpande informera hur det hela utvecklas och involveringen kommer att öka 
när vi närmar oss en eventuell lansering. Målet är att det ska kunna komma på plats under året, 
men det är för tidigt om det ersätter befintliga processer till 2025. Finansieringen är till stora delar 
förberedd genom tidigare beslut, vi har dessutom erhållit ett särskilt RF-stöd som hjälper oss 
ytterligare. Som alltid dock, när det handlar om okända faktorer är det rimligt att förutsäga att 
ytterligare kostnader utöver redan reserverade kan komma att bli aktuella.  

 

ParaBoule  
Personer med funktionsnedsättning är en målgrupp som har en naturlig plats inom boulen, och 
paraboulen är en självklar del av förbundets uppgift att se till att det finns så bra förutsättningar 
som möjligt för de som vill utöva vår sport. Vi ser därför fram emot 2024 som ett mycket 
spännande år för paraverksamheten inom förbundet, där vi för första gången har dedikerade 
resurser som ska arbeta med området mot tydligt uppsatta mål. 

Förbundsutvecklingsplanen 
Svenska Bouleförbundets förbundsutvecklingsplan (FUP) för perioden 2024–25 innehåller fyra 
effektmål för området paraverksamhet, dvs verksamhet för personer med funktionsnedsättning. 
Deras gemensamma fokus är att höja kompetensen inom förbundet när det gäller den aktuella 
målgruppen, samt att fler personer med funktionsnedsättning ska ges möjlighet att engagera sig 
inom boule som utövare, ledare eller annat. 

Effektmål 1 är att det ska vara lätt att hitta en förening som bedriver paraverksamhet. Här 
kommer vi följa upp den föreningsenkät som genomfördes under hösten 2023 mer ingående och 
kontakta våra distrikt och enskilda föreningar för uppföljande intervjuer. Vi kommer också arbeta 
med hemsidan så att det finns aktuell och relevant information upplagd om ParaMe och 
förbundets löpande verksamhet. Ytterligare en viktig del är att förbättra och utveckla LOK-stödet 
även för parautövare. 
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Effektmål 2 handlar om att Bouleförbundet ska vara den naturliga hemvisten för 
boulerelaterad verksamhet riktad mot personer med funktionsnedsättning. Det innebär att vi 
fortsätter processen med Parasportförbundet om ett eventuellt införlivande av boccia som en del 
av Bouleförbundet framöver. Det innebär också att samarbeta med andra organisationer och 
sammanhang utanför förbundet där boule finns idag. 

Effektmål 3 innebär att etablera boule som en naturlig idrott för personer med 
funktionsnedsättningar. Här behövs arbete med riktlinjer, definitioner och samlingspunkter, men 
också visibilitet, marknadsföring och uppsökande verksamhet. En viktig del är att de aktiva själva 
får vara med och påverka hur deras verksamhet ska se ut.  

Effektmål 4 riktar sig mot internationella sammanhang, där Bouleförbundet vill vara med och 
påverka förutsättningarna för denna verksamhet. I detta ingår bland annat studiebesök på olika 
större tävlingar hos andra idrotter och ta fram rutiner för internationellt deltagande. 

Projektstöd ParaBoule 
Utöver förbundsutvecklingsplanen driver förbundet också projektet ParaBoule under 2024, som 
finansieras av projektmedel från Riksidrottsförbundet. Projektet är mer begränsat i sin inriktning 
än förbundsutvecklingsplanen och fokuserar främst på att bygga upp kompetensen inom 
förbundet för dessa frågor och sedan föra den kunskapen vidare inom vår organisation. Det 
handlar till exempel om att göra studiebesök hos andra idrotter, delta i utbildningar och 
nätverksträffar, ta kontakt med funktionsrättsorganisationer, göra presentationer på förenings- 
och distriktsträffar, lyfta positiva exempel, och så vidare. 

Projektet har också som mål att arbeta för att ParaBoule ska uppfattas som en självklar del i våra 
föreningars verksamhet och utveckling. Minst 12 föreningar ska vara registrerade i ParaMe, 
Parasportförbundets plattform för personer med funktionsnedsättning som vill hitta en idrott 
som passar dem, vid projektets slut. Våra föreningar och distrikt ska arbeta aktivt för att attrahera 
och engagera målgruppen i sin verksamhet, genom träningar, tävlingar och andra aktiviteter. 
Förbundets hemsida ska vara en naturlig plats för att hitta information om vår paraverksamhet, 
och våra parautövare syns i sociala medier på samma sätt som andra spelare. 

Tillgängliga anläggningar 
Under 2024 kommer vi också fortsätta arbetet med att kartlägga våra bouleanläggningar utifrån 
tillgänglighetsperspektivet, med avseende på var de finns och hur tillgängliga de är för de som vill 
använda dem. Det är information som är till nytta för alla i vår sport men även de som är 
intresserade av att börja spela. Vi hoppas därför att distrikten och föreningarna hjälper oss med 
denna kartläggning så mycket som möjligt. 
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Skolboule Sverige 
Ansvarig för Skolboule Sverige är utvecklingsansvarig Frida Milevi. 

I år har Skolboule Sverige ändrats från ett projekt till att vara en inriktningsdel av 
Riksidrottsförbundets verksamhetsstöd för barn och ungdom, och stödet är därmed tvåårigt. Nu 
har projektet spridits i landet och varje år får allt fler möjlighet att hitta till det roliga konceptet. 
För att vi ska kunna fortsätta sprida på bästa sätt har förbundet konstaterat att vi behöver utbilda 
fler ledare som ska vara utgöra en slags katalysator och veta hur Skolboule Sverige funkar. Detta 
för att hinna utbilda och nå ut till fler av våra medlemsföreningar.  

Svenska Bouleförbundet har som mål att fortsätta delta på olika nätverksträffar som RF-SISU 
distrikten anordnar. Detta är för att bredda och att fler barn och ungdomar ska få ta del av att få 
spela boule i skolan.  

Ett annat utvecklingsområde är att fortsätta jobba medialt för att ge fler förutsättningar att hitta 
till Skolboule Sverige och hur en förening kan ta sig an konceptet i boulehallen på hemmaplan. 
Målet med hela Skolboule Sverige är att kunna leda boule på ett nytt kreativt sätt och fortsätta 
skapa hjälpmedel, för att fortsätta utvecklas med olika övningar. Vi ska även ta fram övningar 
som passar skolmiljön för att ge pedagogerna bästa förutsättningar att vilja använda sig av vårt 
material. 

 

Ungdomskommittén 
• Prins Bertil Junior Cup (PBJC) 

Vi kommer tillsammans med arrangerande förening genomföra PBJC och föra 
traditionen vidare med att utse distriktens juniordubbel. (licens krävs) 

• Sommarläger 
Vi kommer att erbjuda ungdomar ett sommarläger där de kan utvecklas och ha kul 
tillsammans med en arrangerande förening. Målgruppen är barn och ungdomar mellan 7–
17 år där de skall kunna tränas och utvecklas. Målet är också att vidareutveckla och 
utbilda ungdomsledare som är mellan 18–25 år, genom att ge dem möjlighet att agera 
ungdomsledare. (inget licenskrav) 

• Ungdomstour 2024 
Vi kommer, tillsammans med arrangerande föreningar genomföra förslagsvis 4st tävlingar 
runt om i landet. Målgruppen är alla mellan 7-25år (inget licenskrav) 

• Ungdomsgrupp/råd (Ungdomsledare) 
Vi kommer att skapa en referensgrupp av ungdomar där målet är att öka ungdomars 
inflytande i utvecklingsarbetet. 

• Trygg idrott 
Fortsätta arbetet med att stötta arrangerande föreningar att jobba med trygga och säkra 
miljöer där våra ungdomar kan träffas, trivas och må bra. Gäller för samtliga ovan 
nämnda event. 

• LOK-stöd 
Vi kommer fortsätta med informationskampanjer för att få våra föreningar att söka LOK-
stöd och förstå vikten av lokstödsansökningarna.  
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• Utvecklingshelg 
En utvecklingshelg där vi aktivt arbetar med budget, verksamhetsplan- och 
aktivitetsplanering inför kommande år.  

• Boule-SM 
Vi kommer att finnas på plats och jobba aktivt med: 

             Information om vårt ungdomsarbete 
             Generationstrippel 
             Trygg idrottsarbete  

• Samarbeta med junior- & U23-förbundskaptenerna 
            Vi ska tillsammans med förbundskaptenerna för junior- och U23-landslaget samarbeta   
            genom gemensam närvaro på utvalda ungdomsevent. Detta för att få en röd tråd genom 
            samtliga ungdomsevent samt att fortsätta utveckla och förbereda ungdomar för en 
            fortsatt satsning.  
 

Landslagsorganisationen (f.d. Elitkommittén) 
Inom ramen för den elitutvecklingsplan (EUP) som lämnades in till Riksidrottsförbundet förra 
året finns det ett antal prioriterade områden för organisationen att arbeta vidare med. 
Redan under 2023 breddades organisationen genom rekrytering av personer som kan bidra till 
verksamhetens utveckling, utan att personerna besitter formella förbundskaptensroller, och 
planer finns på att ytterligare bredda organisationen.  

Den som har följt debatten runt elitidrottsstödet inom Riksidrottsförbundet vet att 
diskussionerna har varit heta. Det är ännu oklart hur de framtida kriterierna för fördelning av 
stödet kommer att se ut – det arbetet har precis påbörjats – och därmed hur det kommer att 
påverka Bouleförbundets möjlighet att ta del av det. Alldeles oavsett kommer vi att arbeta för en 
utökad samverkan inom ramen för RF:s elitidrottsarbete för att ytterligare kunna utveckla vår 
verksamhet, inte minst inom områden som mental träning, kostlära och träningsupplägg inom 
precisionsidrott. 

Tillsammans med förbundskaptenerna görs verksamhetsplaner för respektive landslag som syftar 
till att utveckla lagen och att de ska kunna prestera på såväl kort som lång sikt. Målet är att kunna 
representera med landslag vid samtliga mästerskap under året (EM i singel och dubbel, Schweiz, 
EM för damer, Spanien, U23-/junior-EM för tjejer och killar, Spanien och VM för herrar, 
Frankrike).  

Arbetet med att få möjligheten att arrangera VM 2027 kommer att fortgå under året och sker 
främst inom ramen för landslagsorganisationens verksamhet. 
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SM-organisationen (f.d. SM-kommittén) 
•  arbetar löpande med Boule-SM i Lund 
•  arbetar löpande med Boule-SM i Gävle 
•  jobbar aktivt med att hitta en värdstad för Boule-SM 2026 
•  ska ta fram nya riktlinjer gällande precisionsskyttet 
•  jobbar löpande med SM-veckan i Västerås 
•  följer upp och utvärderar programmet under Boule-SM 
•  följer upp och utvärderar klassindelningen under Boule-SM 

 

Tävlingskommittén 
•  kommer att hantera sanktioneringen av regionala, nationella och internationella 

        tävlingar, samt övriga arrangemang som hamnar hos TK 
•  kommer att hantera sanktioneringen av förbundsarrangemang 
•  kommer arbeta med revidering av tävlingsbestämmelser, vid behov och på uppdrag 

            Dessa uppdateras och blir giltiga från och med 1 januari varje år  
•  kommer fortsätta att utreda vår tävlingsverksamhet 
•  och SM-organisationen kommer ta fram riktlinjer för vår nya klass SM för mixade lag 
•  och DK kommer fortsatt ha en gemensam helg för att utveckla samarbetet 
•  kommer fortsatt vara en del av den tävlingsutredning som har startat 

 

Domarkommittén 
Domarkommitténs verksamhet kommer att vara koncentrerad på de ansvarsområden och rutiner 
som beskrivs i verksamhetsberättelsen. Verka för en förbättrad kommunikation med förbundets 
beslutande organ, övriga kommittéer samt med distriktens domaransvariga. 

DK:s absoluta fokus och mest prioriterade satsning inför 2024 är att utbilda fler nationella 
domare och då med inriktning på jämställdhet att få utbilda fler kvinnliga. 

Öka samsynen kring domarens uppgifter och agerande samt överlag öka den inhemska 
regelförståelsen. 

Utbildningar 
• Vidareutbildning av nationella domare 

            Vi ämnar genomföra den årliga vidareutbildningen av förbundets nationella domare.   
            Målet är att uppnå samstämmighet i regelfrågor och att höja kvalitetsnivån på SBF:s 
            nationella tävlingar. 

• Nationell domarutbildning  
            Kommittén vill även öka antalet nationella domare och därigenom få en bättre 
            geografisk spridning av dessa i landet. Målet är att utbilda minst två nationella domare, 
            varav minst en kvinna. 
            För att öka jämlikheten planeras en kvinnlig domarträff under 2024. Med syftet att både 
            lyfta våra befintliga kvinnliga domare och få in nya intresserade. 
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• Internationell alternativt europeisk domarutbildning  
            Vi är av stort behov av fler internationella domare i Sverige så att tävlingar med den 
            statusen inte skall behöva nyttja undantagsdispenser. Målet är att utbilda minst en 
            internationell alt. europeisk domare under 2024. 
 
För att samtliga ovanstående insatser kommer material och utrustning att krävas vilket vi tagit 
höjd för, då vi ser detta som en viktig förbundsangelägenhet. 

Samarbete 
För att utveckla, förbättra och fördjupa samarbetet med andra kommittéer har detta prioriterats 
vilket gör att fysiska möten kommer att planeras även kommande året. 

 

Utbildningskommittén 
Utbildningskommittén har övergripande ansvar att utveckla, driva, kommunicera, samordna och 
följa upp förbundets utbildningsverksamhet.  

Under 2024 fortsätta arbetet med förbundets utbildningsplan. Utbildningarna ska vara synliga 
och sökbara på förbundets hemsida.  

• Ett register av utbildade från och med 2022 ska skapas.  

Vi ska genomföra två steg 1-utbildningar för tränare och fortsätta utvecklingen av nästa steg. 
Materialet till tävlingsarrangörsutbildningen ska göras tillgängligt för utbildningar i alla distrikt. 
Ett förbundsgemensamt material för tävlingssekretariatsutbildning ska tas fram. Kommittén har 
nära samarbete med övriga kommittéer för en effektiv och samordnad utbildningsverksamhet.    

Det långsiktiga målet med tränarutbildningarna är att få fler utbildade och aktiva tränare inom 
boulesporten olika nivåer från nybörjare till elitspelare. 

Tränarutbildning steg 1, två utbildningar under 2024 
• Projektet genomförs i samarbete med RF-SISU. Steg 1-utbildningen innehåller hela RF-

SISU:s grundutbildning för tränare och en boulespecifik del. Ansvaret för genomförande 
är delat. RF-SISU ansvarar för sina delar av utbildningen och Svenska Bouleförbundet 
ansvarar för den boulespecifika delen med utbildare, utbildningsmaterial och lokal. SBF 
annonserar och rekryterar deltagarna, RF-SISU administrerar anmälan till utbildningen 
och tillhandahåller utbildare, digitala verktyg och material till utbildningen.     

• Fortbildning för tränare som gått grundtränarutbildningen, 3 till 4 digitala träffar 
Utveckling av tränarutbildningen 
Utbildningsplan, innehåll, upplägg och litteratur för nästa nivå i tränarutbildningen Arbete sker i 
samarbete med Elitkommittén.  
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Utbildningsmaterial  
Nytt material till tävlingssekretariatsutbildning tas fram. 

Övriga utbildningar och aktiviteter 
• Ledarutveckling i samarbete med Svenska Biljardförbundet och Svenska   

Bangolfförbundet för att höja kompetensen hos förtroendevalda ledare  
• Utbildning för nationella domare, ansvarig DK 
• Trygg Idrott, ansvarig UnK 
• HLR. 
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